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Teklik Çokluk

Sesli harf ile biten isimler: Sonuna "-s" eklenir.

casa (ev) -> casas (evler)

libro (kitap) -> libros (kitaplar)

Sessiz harf ile biten isimler: Sonuna "-es" eklenir.

animal (hayvan) -> animales (hayvanlar)

ciudad (şehir) -> ciudades (şehirler)
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Teklik Çokluk

Z ile biten isimler: "Z" harfi "C" harfine dönüşür ve sonuna "-es" eklenir.

luz (ışık) -> luces (ışıklar)

pez (balık) -> peces (balıklar)
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Teklik Çokluk İstisnalar 

-e ile biten bazı kelimeler her iki cinsiyete de uyum sağlar:

Örneğin: "estudiante" (öğrenci), "inteligente" (zeki).
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